
U S N E S E N Í  č. 340/26/2021 
Zastupitelstvo  MČ Praha – Slivenec 

 

 

 

důrazně nesouhlasí 

 

se zavedením zón placeného stání na Barrandově v předloženém řešení 

„Rozšíření ZPS Praha 5 - 2021 - oblast Barrandov, objednatel TSK a.s.“ a 

požaduje jejich nezavádění.  

 

Zdůvodnění: MČ Praha -Slivenec je součástí správního obvodu Praha 5 a Praha 

5 zajišťuje pro Slivenec nejen celou řadu správních funkcí, ale také základní 

občanskou vybavenost, která se z velké části nachází na Barrandově. Zavedení 

zón placeného stání velmi zkomplikuje a prodraží občanům Slivence a Holyně 

cesty za příbuznými a přáteli, na nákupy i za další občanskou vybaveností, 

zhorší dostupnost MHD. Zhorší i možnosti dostupnosti zdravotní péče, neboť 

každá cesta na zdravotní středisko se prodraží či významně zkomplikuje z 

důvodu absence dostatečného počtu bezplatných parkovacích míst před 

zdravotním střediskem. Předložené řešení je pro danou oblast nekoncepční, 

neboť naprosto postrádá řešení parkování P+R. Zásadní nekoncepčnost 

vnímáme též z důvodu neřešení blízkého území Holyně a severní části Slivence 

v souvislosti s prodloužením tramvajové trati a předpokládaným nárůstem 

dopravy ze Středočeského kraje. Obě lokality budou záměrem výrazně 

poškozeny.  

 

 
 

 

 

 

V Praze – Slivenci  dne  20. 9. 2021 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Lenka Kudláková                                     RNDr. Jana Plamínková 
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